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Sted og tidspunkt Fårevejle Skole, Personalelokalet, tirsdag den 25. april 2023, kl. 17.30-20.00. 

Deltagere  

Afbud/fravær Sanne, Urd, Gitte, Kristian og elevrepræsentanter fra Asnæs Skole 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Iben Hansen 

Referat Godkendt 

 

Punkt 2 Nyt fra skolen – fast punkt  

Ansvarlig og tid 20 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Formanden 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat Formand:  
Der vil blive holdt infomøder vedr. suppleringsvalg til skolebestyrelsen og 
skolebestyrelsens årsberetning i maj eller juni på alle tre skoler. 
Elever: 
Hørve øver teater til sommerfest. 6.kl. øver rundbold til sidste skoledag.  
I Fårevejle har 9.kl. trukket dansk til eksamen samt fysik/kemi og kristendom. 
Skriftlige prøver starter om to uger. 
 
Medarbejdere: 
Fårevejle: Fuld gang i læringssamtaler, skriftlige prøver og fagfordeling. 
Arrangement ”halv gris”, som 8. kl. står for, og tjener penge til lejrskole 
 
Ledelsen  
Fårevejle: Fagfordeling er i gang, udfordret af mangel på uddannede 
matematiklærere 
Asnæs: Overnatning på skolen af 7. kl., fagfordeling og udtrækning af fag fylder 
meget.  
Hørve: Masser af musikarrangementer, frikvarterslege arrangeret af 
mellemtrinnet, fagfordeling, læringssamtaler 
Jørgen: Erhvervsklassen i samarbejde med FGU, Partnerskab ”Sammen om Skolen” 
for at lyse på det man kan samarbejde om – både på landsplan og lokalt. Besluttet 
at før-SFO nedlægges, så næste år starter 0. kl. først efter sommerferien. Der er 
gang i udskiftning af trådløst netværk på de 3 skoler. 
Intet nyt fra afdelingsråd 

 

Punkt 3 Klassekonferencer 

Ansvarlig og tid Susanne Kofoed og Kristian Høj, 45 minutter 

Formål Orientering og drøftelse 
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Fremstilling 

 
På mødet orienteres om skolernes arbejde med klassekonferencer. 
Klassekonferencerne er en systematisk gennemgang af klassens elever med 
skolens vejledere, hvor data fra test mv. sammenholdes med personalets 
observationer.  

Referat Oplæg ved Susanne og efterfølgende spørgsmål og drøftelse 

 

Punkt 4 Kommunikation 

Ansvarlig og tid Urd Rasmussen, 40 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 
 

Fortsættelse af arbejdet med kommunikation mellem skole og hjem. 
 
På forrige møde besluttede skolebestyrelsen at næste opgave er opdatering af 
princippet for skole-hjem-samarbejdet. På mødet den 25. april arbejdes med 
denne opdatering. Arbejdet organiseres som gruppearbejde.  

Referat Punktet udgår da Urd er syg, i stedet evaluering af ny forventningsfolder, da 
enkelte elever havde stillet spørgsmål ved nogle af forventningerne 

 

Punkt 5 Nedsat undervisningstid 

Ansvarlig og tid Ledelsen, 20 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering om arbejdet med elevernes nedsatte undervisningstid. 
 
Børne-, Unge- og Uddannelsesudvalget har godkendt skolebestyrelsens ansøgning 
om nedsat undervisningstid. På mødet gives en status på arbejdet med den 
nedsatte undervisningstid. 

Referat Fårevejle: uuv konverteret til at alle lærere får en to-lærertime med henblik på at 
bruge til elevsamtale. Der skal bruges to-lærertimer til dansk fagligt løft i 
indskoling og til matematik i udskoling. Ringetider ændres for at passe bedre til bus 
og togtider 
Asnæs: timerne bliver brugt til at lave en kortere dag om ugen. 0. kl. kan have 
væsentligt færre timer end 1. kl. men det får betydning for SFO, da der er SFO i 
klasselokaler. Ringetider bliver evt ændret og frikvarterslængde ændret lidt, for at 
få timerne til at passe.  
Hørve: Morgensamling fastholdes, og de mindste klasser får større reduktion i 
lektioner end mellemtrinnet, men alle klasser bliver tilgodeset med to to-
lærertimer 
Kommentarer: Det bliver synligt for forældre at skoledagen bliver kortere, hvilket 
forhåbentligt kan være med til at fastholde børnene i folkeskolen frem for 
friskoler. Positivt at timerne bliver brugt til to-voksne ordning for at give et fagligt 
boost. 

 

Punkt 6 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5. minutter 

Referat I Asnæs må eleverne have telefon i frikvarteret, det må de ikke i Fårevejle. Hvorfor 
vil eleverne gerne vide. Der er lavet overordnede regler med mulighed for lokale 
løsninger, afdelingsrådet er inde over og derfor er reglerne forskellige. JS bringer 
det videre til ledelsen i Fårevejle. 
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Er der elever i afdelingsrådet? Nej, men repræsentant for elevrådet kunne måske 
være en mulighed, ellers må ledelsen tage punkter med fra elevrådet. Det kan 
tages op til debat om elever skal deltage i afdelingsrådet. 

 


